
 
 

 

 

 

 

Media Release 

 

September 25, 2020 Franco-Ontarian Flag Celebration East Ferris, ON 

 

The Municipality of East Ferris joins its citizens in celebrating the Franco-Ontarian Flag. 

September 25th is designated as Franco-Ontarian Day in Ontario. The date represents the 

anniversary of the Franco-Ontarian Flag, which is today 45 years old. This week, the Ontario 

legislature announced that the flag becomes one of Ontario’s official symbols alongside the 

Ontario flag and the white trillium.  A small ceremony was held before the Municipal Office to 

mark the event.  For further information, please contact Mayor Pauline Rochefort, Municipality of 

East Ferris, (705) 752-2215. 

La municipalité d'East Ferris se joint à ses citoyens pour célébrer le drapeau franco-ontarien. Le 

25 septembre est désigné comme la Journée des Franco-Ontariens et des Franco-Ontariennes 

en Ontario. Cette date représente l'anniversaire du drapeau franco-ontarien, qui a aujourd'hui 45 

ans. Cette semaine, l'assemblée législative de l'Ontario a annoncé que le drapeau devient l'un 

des symboles officiels de l'Ontario, aux côtés du drapeau ontarien et du trille blanc.  Une petite 

cérémonie a eu lieu devant le bureau municipal pour marquer l'événement. Pour de plus amples 

informations, veuillez contacter la mairesse Pauline Rochefort, municipalité d'East Ferris, au (705) 

752-2215. 
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